

- المحاضرة المباشرة الرابعة -

**1. The narrator of 'The Tell-Tale Heart' decides to kill an old man for no reason except that he had any eye resembling that of .....**

قرر الراوي في قصة " القلب الواشي " قتل رجل عجوز بدون سبب، إلا لأن لديه عين تشبه عين النسر

- a. vulture ✓
- b. bull
- c. skylark
- d. owl

**2. Poe's 'Tell-Tale Heart' opens in an undisclosed locale, possibly a....., when the narrator tells his readers that he is not mad.**

يستفتح ادغار بو قصة " القلب الواشي " في مكان غير معلوم، ربما في سجن، عندما يخبر الراوي قرائه بأنه ليس مجنون.

- a. prison ✓
- b. hospital
- c. camp
- d. school

**3. In Adventures of Huckleberry Finn, Ben Rogers, Joe Harper, and Tommy Barnes, are all members of.....'s gang.**

في مغامرة التوت الفنلندي، بن روجر، جو هاربر، و تومي بارنز، جميعهم أعضاء عصابة توم سوير

- a. Huck
- b. Tom Sawyer ✓
- c. Jim
- d. Pap Finn

**4. The narrator of Adventures of huckleberry Finn is a .....narrator.**

الراوي في مغامرة التوت الفنلندي هو من وجهة نظر الشخص الأول

- a. first person ✓
- b. second person
- c. third person
- d. unreliable

**5. One of the following is a main theme in Adventures of Huckleberry Finn.....**

واحد مما يلي من الموضوعات الرئيسية في رواية التوت الفنلندي: الحرية

- a. Colonialism
- b. Freedom ✓
- c. The Sacrifice of Women
- d. The Deception of Appearances

**6. 'The ..... Douglas took me for her son and allowed that would sivilize me'. The Original word missing of the previous quote is**

" أرملة دوغلاس أخذتني ابناً لها، وسمحت لها أن تتبناني ". الكلمة الأصلية الناقصة في الاقتباس السابق هي

- a. Divorced
- b. Widow ✓
- c. Separated
- d. Jilted

**7. In Susan Glaspell's Trifles, Mrs. wright tells Hale that her husband 'died of a ..... around his neck'**

في مسرحية " تفاهات " لسوزان غلاسبيل. تقول 'السيدة رايت' أن زوجها 'هال' " مات بسبب حبل ملفوف حول عنقه "

- a. wire
- b. snake
- c. rope ✓
- d. knife

**8. In Trifles, Hale wants to share the cost of a.....with Mr.Wright.**

في مسرحية تفاهات، أراد 'هال' أن يشارك تكلفة الهاتف مع ' السيد رايت'

- a. load of potatoes
- b. car
- c. farm
- d. telephone ✓

**9. Dr. Lloyd is the county's.....in Trifles.**

د. لويد هو الطبيب الشرعي في مسرحية "تفاهات"

- a. lawman
- b. attorney
- c. coroner ✓ الطبيب الشرعي
- d. deputy sherrif

**10. Trifles is set in the.....Midwest of early 20th century.**

زمن عرض مسرحية تفاهات كانت في الغرب الأمريكي في بدايات القرن العشرين.

- a. American ✓
- b. Mexican
- c. English
- d. African

**11. The action of 'The Tell Tale Heart' takes place over the course of.....days.**

تجري أحداث قصة " القلب الواشي " على مدار ٨ أيام

- a. 3
- b. 5
- c. 6
- d. 8 ✓

**12. Adventures of Huckleberry Finn contains the elements of a type of novel called.....: a novel that represents the episodic adventures of a hero travelling from a place to a place.**

تحتوي مغامرات التوت الفنلندي على عناصر أحد أنواع الرواية يسمى التشردية (الصعاليك): رواية تمثل المغامرات العرضية لبطل ينتقل من مكان إلى مكان.

- a. science fiction
- b. picaresque ✓
- c. fantastic
- d. metaphysical

**13. In Adventures of Huckleberry Finn, Pap Finn is.....'s drunken, abusive, and greedy father.**

في مغامرات التوت الفنلندي ، " باب فين " هو الأب المخمور، السيء، والجشع لـ هوك

- a. Huck ✓
- b. Tom Sawyer
- c. Jim
- d. Joe Harper

**14. In chapter 18 of Adventures of Huckleberry Finn, Huck is sickened by society. Compared to the outrageous incidents onshore, the.....represents a retreat from the outside world.**

في الفصل ١٨ من مغامرات التوت الفنلندي، سئم هوك من قبل المجتمع. مقارنة بالحوادث الفظيعة على الشاطئ، يمثل الطوف ملاذاً من العالم الخارجي.

- a. raft ✓
- b. sea
- c. yacht
- d. bungalow

تم بفضل الله ،،  
كل التوفيق للجميع ،،